
 
 
 

Z	  A	  P	  I	  S	  N	  I	  K	  
5.	  seje	  Vaškega	  odbora	  Žižki,	  

ki	  je	  bila	  v	  sredo,	  03.	  junija	  2015,	  ob	  20.	  uri	  
v	  vaško-‐gasilskem	  domu	  v	  Žižkih.	  

	  
Prisotni:	  Mojca	  Makovec	  Haložan,	  Miha	  Horvat,	  Anton	  Horvat,	  Vladimir	  Žalik.	  
	  
Opravičena:	  Petra	  Gabor,	  Dušan	  Utroša.	  
	  
	  
Dnevni	  red:	  

1. Ugotovitev	  prisotnosti	  
2. Analiza	  6.	  občinskega	  praznika	  Občine	  Črenšovci	  
3. Analiza	  izgradnje	  nogometnega	  igrišča	  in	  načrti	  za	  v	  prihodnje	  
4. Ureditev	  križišča	  pri	  Okrepčevalnici	  Kamin	  
5. Razprava	  in	  priprava	  odgovora	  na	  obvestilo	  v	  zvezi	  s	  financiranjem	  praznovanja	  

dneva	  žena	  in	  materinskega	  dneva	  
6. Predlogi	  za	  umestitev	  v	  Strategijo	  lokalnega	  razvoja	  LAS	  Pri	  dobrih	  ljudeh	  
7. Kratkoročni	  in	  dolgoročni	  predlogi	  za	  aktivnosti	  in	  delo	  VO	  Žižki	  
8. Razno	  

	  
	  
Ad/2	  
Vsi	   prisotni	   so	   se	   strinjali,	   da	   je	   dogodek	   zelo	   dobro	   uspel,	   saj	   se	   ga	   je	   kljub	  
nepredvidljivemu	  vremenu	  udeležilo	  zelo	  veliko	  število	  obiskovalcev.	  Odzivi	  na	  celoten	  
3-‐dnevni	   sklop	  prireditev	   so	   zelo	  pozitivni.	  V	   organizacijo	  prireditve	   je	   bilo	   vloženega	  
ogromno	   truda	   in	   časa,	   nenazadnje	   pa	   je	   s	   prireditvijo	   bilo	   povezanih	   tudi	   veliko	  
stroškov.	  
Mojca	   Makovec	   Haložan	   je	   dodala	   dva	   predloga:	   da	   se	   čiščenje	   prostorov	   VGD	   Žižki	  
opravi	  prej	  in	  ne	  le	  en	  dan	  pred	  prireditvijo	  ter	  da	  se	  v	  kuhinjo	  za	  rezervo	  določi	  še	  koga.	  
	  
	  
Ad/3	  
Anton	  Horvat	  je	  v	  imenu	  investitorja	  v	  nogometno	  igrišče	  in	  poligon	  za	  Vaško-‐gasilskim	  
domom	  Žižki,	   to	   je	   PGD	   Žižki,	   predstavil	   finančne	   okvirje	   investicije	   in	   opozoril	   na	   še	  
vedno	   kar	   nekaj	   odprtih	   računov.	   VO	   je	   na	   predlog	   predsednika	   sklenil,	   da	   se	   v	  
prihodnjem	   tednu	   dobimo	   na	   skupni	   seji	   Vaškega	   odbora	   Žižki	   in	   Upravnega	   odbora	  
PGD	  Žižki,	  kjer	  se	  bodo	  razdelile	  vloge	  za	  sponzorstva	  in	  kjer	  se	  bomo	  dogovorili	  kdo	  bo	  
obiskal	  katero	  od	  podjetij	  za	  pridobivanje	  sponzorskih	  sredstev.	  
	  
	  
	  
	   	  



 
 
 
Ad/4	  
Predsednik	   VO	   Žižki	   Miha	   Horvat	   je	   prisotne	   seznanil	   z	   elektronskim	   sporočilom	   iz	  
strani	  župana	  Antona	  Törnarja,	  da	  naj	  v	  imenu	  VO	  sporoči	  kakšno	  nasutje	  ali	  kaj	  drugega	  
se	   naj	   vgradi	   v	   otok	   nad	   regulacijskim	   jaškom	   pred	   Okrepčevalnico	   Kamin	   v	   Žižkih.	  
Izpostavil	  je,	  da	  se	  mu	  zdi	  neresno	  in	  smešno,	  da	  se	  za	  odločitev	  prosi	  VO,	  nato	  pa	  se	  v	  
roku	  nekaj	  dni	  mimo	  in	  brez	  vednosti	  VO	  sprejme	  odločitev,	  da	  se	  bo	  otok	  tlakoval.	  	  
Konkreten	  predlog,	  s	  katerim	  je	  predsednik	  člane	  VO	  že	  seznanil	  po	  elektronski	  pošti:	  
"Predlagam	   postavitev	   lesenega	   smerokaza	   s	   puščicami	   do	   sosednjih	   vasi	   IN	   do	  
držav/mest,	   kamor	   se	   je	   odselilo	   največ	   Žižkanjarjev	   (npr.	   Trnje	   1	   km,	   Črenšovci	   1	   km,	  
Velika	  Polana	  3	  km,	  Berlin	  1014	  km,	  Toronto	  18134	  km,	  Rim	  949	  km,	  ZDA	  16491	  km	  itd.).	  
Šlo	  bi	  torej	  za:	  

• uporabno	  zadevo	  (za	  tiste,	  ki	  se	  prvič	  znajdejo	  v	  Žižkih,	  da	  se	  bodo	  lažje	  orientirali),	  
• zanimivost	  in	  atraktivno	  zadevo,	  odlično	  iz	  vidika	  promocije,	  ki	  je	  -‐	  kolikor	  vem	  -‐	  v	  

podobnem	   smislu	  ni	   v	   bližnji	   ali	   daljni	   okolici	   ter	   bo	   zaradi	   tega	   spet	   kdo	   (prvič)	  
slišal	  za	  Žižke,	  

• globlji	  pomen	   in	  neke	  vrste	  poklon	  vsem	  Žižkanjarjem,	  ki	  kljub	   temu,	  da	  živijo	  na	  
tisoče	   kilometrov	   stran	   od	   svoje	   rojstne	   vasi,	   ostajajo	   v	   našem	   spominu,	   dihajo	   z	  
nami	  in	  nismo	  pozabili	  na	  njih	  -‐	  kot	  tudi	  oni	  ne	  na	  nas.	  

Za	  izdelavo	  bi	  angažirali	  domače	  žižkuske	  mojstre,	  ki	  vedo	  narediti	  kvaliteten	  izdelek	  in	  ga	  
pravilno	  zaščiti,	  da	  se	  bo	  uspešno	  "upiral"	  vremenu.	  V	  primeru	  nastalih	  stroškov	  (za	  les	  in	  
delo)	  jih	  jaz	  povrnem	  iz	  svojih	  sejnin	  iz	  Občinskega	  sveta."	  
	  
Člani	   VO	   so	   se	   soglasno	   strinjali	   s	   predlogom	   predsednika	   Mihe	   Horvata	   v	   zvezi	   z	  
postavitvijo	  smerokaza	  na	  trikotniku	  pri	  Okrepčevalnici	  Kamin.	  	  
Vladimir	  Žalik	   je	  predlagal,	  da	  naj	  predsednik	  VO	  kontaktira	   župana	   in	   se	  dogovori	   za	  
postavitev	   primernega	   sidra	   na	   trikotniku	   za	   postavitev	   smerokaza	   -‐	   v	   kolikor	   že	   ni	  
prepozno.	  
	  
	  
Ad/5	  
Predsednik	   VO	   je	   člane	   seznanil	   z	   dopisom	   Občinske	   uprave	   Črenšovci	   o	   preseženi	  
določeni	  višini	  sredstev	  za	  prireditev	  ob	  praznovanju	  dneva	  žena	  in	  materinskega	  dne.	  
Prisotni	   so	   se	   strinjali,	   da	   glede	   na	   tako	   veliko	   število	   udeleženk	   in	   dejstvo,	   da	   je	  
prireditev	  v	  celoti	  brezplačna	  za	  udeleženke,	  prireditve	  z	  manjšimi	  stroški	  enostavno	  ni	  
možno	  izpeljati	  oziroma	  je	  VO	  del	  stroškov	  celo	  kril	  iz	  drugih	  virov.	  Presenečeni	  so	  nad	  
takšnim	  odzivom	  iz	  strani	  občine,	  saj	  do	  zdaj	  nikoli	  ni	  bilo	  nobenih	  težav	  okoli	  tega	  in	  so	  
prepričani,	  da	  zaradi	  nastale	  minimalne	  razlike	  ne	  sme	  priti	  do	  tega,	  da	  bi	  bili	  prikrajšani	  
otroci	  ob	  miklavževanju.	  
Predsednik	   VO	   Miha	   Horvat	   je	   ponovno	   predlagal,	   da	   bi	   predlagali	   spremembo	  
financiranja	  prireditev	  ob	  dnevu	   žena	   in	  materinskem	  dnevu.	  Po	  njegovem	  mnenju	   se	  
mu	  zdi	  veliko	  bolj	  smiselno	  in	  pošteno	  razdeliti	  sredstva	  na	  osnovi	  števila	  udeleženk	  in	  
na	  na	  osnovi	   števila	  prebivalcev.	  Anton	  Horvat	   in	  Vladimir	  Žalik	   se	   s	  predlogom	  nista	  
strinjala,	   saj	   bi	   po	   njunem	  mnenju	   v	   takšnem	   primeru	   sredstva	   bila	   še	   bolj	   omejena.	  
Vladimir	  Žalik	  je	  dodal,	  da	  bi	  kljub	  temu	  bilo	  potrebno	  določiti	  bolj	  smiselne	  količnike	  za	  
razdelitev	  sredstev.	  Mojca	  Makovec	  Haložan	  pa	  predlaga,	  da	  se	  zadevo	  temeljito	  preuči	  
in	  se	  poskusi	  najti	  bolj	  pravično	  in	  za	  vse	  boljšo	  celostno	  rešitev	  na	  nivoju	  občine.	  



 
 
 
Ad/6	  in	  Ad/7	  
Člani	  VO	   so	   o	   predlogih	   za	   Strategijo	   lokalnega	   razvoja	   LAS	  Pri	   dobrih	   ljudeh	  opravili	  
široko	   razpravo,	   ki	   so	   jo	   zaključili	   s	   sklepom,	   da	   se	   povabilo	   za	   zbiranje	   predlogov	   v	  
imenu	  VO	  javno	  objavi	  na	  spletni	  strani	  www.zizki.si	  ,	  da	  se	  s	  tem	  povabi	  vse	  vaščane	  k	  
sodelovanju.	  Poleg	  tega	  je	  Mojca	  Makovec	  Haložan	  ponudila,	  da	  se	  bo	  v	  prihodnjih	  dneh	  
udeležila	   sestankov	   in	   vaj	   društev/skupin	   iz	   vasi	   Žižki,	   jim	  predstavila	   SLR,	   se	   z	  njimi	  
tudi	  osebno	  pogovorila	  na	  to	  temo	  ter	  jih	  povabila	  k	  oddaji	  konkretnih	  predlogov.	  
Člani	   VO	   so	   skupno	   razmišljali	   o	   izdelavi	   in	   vzpostavitvi	   rekreativnih,	   sprehajalnih	   in	  
kolesarskih	  poti	  po	  vasi	  Žižki,	  skozi	  Virijco	  in	  sočasno	  obeležitvijo	  "bumbnih	  jam".	  
Člani	  VO	  so	  se	  strinjali	  s	  tem,	  da	  bi	  organizirali	  še	  kakšen	  dogodek	  za	  vse	  vaščane	  (vaški	  
piknik,	  zbor	  vaščanov	  ipd.),	  kjer	  bi	  prav	  tako	  lahko	  zbirali	  razvojne	  predloge.	  
Vladimir	  Žalik	  je	  predlagal,	  da	  se	  pri	  oziroma	  na	  pokopališču	  postavi	  eno	  ali	  dve	  klopci.	  
	  
	  
	  
Ker	  je	  bil	  dnevni	  red	  izčrpan,	  je	  predsednik	  VO	  sejo	  zaključil	  ob	  21.30	  uri.	  
	  
	  

Zapisal:	  Miha	  Horvat	  


